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Zwracam sig z uprzejm4 proSb4 w imieniu mieszkaric6w

Osiedla Zawille o zbudowanie studni odwadniaj4cej u zbiegu ulic Jarzgbinowej

i Akacjowej przy posesji nr 1. Mieszkaricy informuj4,ze w wyniku opad6w

atmosferycznych zbiera siE tu duZa iloSi wody, co powoduje zalewanie garazy

oraz problem z przemieszczaniem na tym odcinku ulic.

Uprzejmie proszg Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie.

Zpowalaniem
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